



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2021.5)

OPR/Mem/NL/2021.5

各位會員：

一. 暑期班報名：

本會暑期班將於 5 月 17 日上午 9:00 開始供會員優先報名，5 月 18 日公開報名。活動包括羽毛球、乒乓球、籃球、足球、網球、曲棍球、跳繩、體操、彈網、芭蕾舞及游泳。詳情可以在本會網頁瀏覽。

二. 大埔區龍舟競賽延期舉行：

本年度大埔區龍舟競賽暨嘉年華原定於 2021 年 6 月 14 日(端午節)在大埔海濱公園舉行，由於疫情未明朗，決定延期至 2021 年 10 月 17 日舉行，大會將於八月底視乎疫情決定是否繼續舉辦。

三. 防疫措施：

進入李福林體育館須量體溫及掃描「安心出行碼」或登記個人資料（包括姓名及電話號碼）。在場邊等候者、運動超過 4 人一組及使用健身室會員須戴上口罩，場內保持 1.5 米距離及禁止飲食。

四. 提早繳交學費：

有部份學員未有在第一節上課前繳費，導師需要利用上課時間翻查報名紀錄，為免浪費上課時間，請學員儘早交學費，舊學員請在每期最後一節之前交下一期學費。

五. 職位招聘：

本會現正招聘時薪兼職詢問處文員一名，負責會員訂場、報名等工作，有意者請附履歷來函應徵。

大埔體育會秘書處



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2021.5)

OPR/Mem/NL/2021.5

Dear members,

1. Enrollment for summer programs

Summer Programs are ready for enrollment from 17th May, 2021. Details for the summer programs are available on the Tai Po Sports Association web site as well as the notice board at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre.

2. The Tai Po Dragon Boat Race

The Tai Po Dragon Boat Race was scheduled to be held at the Tai Po Waterfront Park on 14th June, 2021. Due to the COVID pandemic situation is still unstable, the event has been postponed to 17th October, 2021. The organizing committee will decide if the event will go ahead by the end of August.

3. Anti-epidemic measures

All users should scan the 'LeaveHomeSafe' QR code or register their names, contact numbers and the date and time of their visits before entering the Sports Centre. Facemask is a must at the fitness centre. Please put on facemasks at all times apart from activities less than 4 persons in a group at the gymnasium. Keep 1.5 meters apart. No food or drinks are allowed in the premises.

4. Early Enrollment

Before the commencement of each lesson the relevant instructor is required to spend much time to check the enrollment list to ascertain that all people have previously enrolled. Please enroll early beforehand to avoid wasting training hours.

5. Job Vacancy

The Tai Po Sports Association is looking to recruit an hourly paid part-time clerk who will be responsible for facility bookings, enrollments, etc. Interested candidates may send us resumes to apply.

The Secretariat,
Tai Po Sports Association